
Bestyrelsesmøde d. 17/2 2024 
kl. 13  hos Jonna Skægkærtoften 32. 

 

 

Mødeleder: Jørn I 
 
Referent: Mette 
 
Kagebager: Jonna 

 
Deltagere:  Lone, Jonna, Judith, Lars, Jørn I, Jørn P, Birgit, Heine, Mette 

Fraværende:  

 

1.  Postgang 

Børnehaven  har set på teatret som en mulighed for at slå katten af tønden inde hos 
os.  
 
Martin og Pia Kristensen har været på dramaundervisning d. 20/1 – succes. 
Tilbud om dramaundervisning i Odense til sommer. 5 børn har tilmeldt sig. 
 
Jan Schiødt har skrevet til Lars og Jørn I ang. div. rettigheder – at lægge film på 
vores hj.side – at ændre i manus – mm. Stykkerne må ikke vises offentligt. Vi har 
drøftet det og holder fast i de retningslinjer vi plejer.  
Vi skal have skrevet på vores hjemmeside, at enkelte forestillinger vil blive optaget til 
internt brug. Lars snakker med Jan. 
 

 

2. Økonomi + billetsalg 

Der er stadig et pænt overskud på kontoen. 
 
Der skal laves en særlig markering af alkoholfrie øl, da de ligner de almindelige 
for meget. En dymostrimmel på køleskabet. 
 
Budget for 2024 sendt rundt.  
 
Ønske om indkøb af nye stole til køkken og sminkerum. 15-20 stk.  
 
Det går fint med billetsalg. Der er ganske få billetter både til børneforestilling og 
de ekstra revy-forestillinger. Der er stadig en del billetter til “2 haner “ 
Det er et tidskrævende arbejde. Heine lover at sige fra, hvis det bliver for meget. 

3. Huskekalender  

- nye/udmeldte medlemmer 
4 nye medlemmer: Troels Schjødt i værtsgruppen, Susanne Theilgaard til 
kulissegruppen, 2 nye børn Josefine Klausen, Ida Nørbjerg. 
Udmeldt: Jette Mejdahl 



- Børnenes kulturdag d. 24/3 kl. 10-12. Det bliver som vi har gjort de sidste 
år med åbent hus og rundvisning. Mette og Birgit kommer sammen med 
nogle børn og måske Martin/Natasja. 

-  

. 

4. Nyt fra udvalgene 

Teknik: – plan for indkøb af nyt udstyr. Der skal indkøbes ny lydmixer og 

kabler. Der er stadig udfordring med nogle af lamperne. Børneforestillingen 

har kørt teknik i et andet program og det har fungeret fint.  

Kamera, der filmer under forestillingerne (vises i sminkerum) er i stykker. Der 

skal nyt udstyr til. Kamera, internt net + fjernsyn i sminkerum + køkken. Lars 

ordner det inden næste sæson. 

Teknikgruppen vil i næste sæson mødes oftere for at dele udfordringerne. 

Lars vil stå som koordinator for gruppen.  

 
Kulisser: der er en del udskiftning i gruppen. Martin Tønnesen og Michael 
Pedersen påtænker at starte en kulissegruppe om aftenen. 
 
Der skal laves klare aftaler og tidsplan mellem kulissegruppen og 
instruktørerne. 
 
Kostumer: Anne-Lise Brinch har meldt sig. 
Ide om at få sorteret noget af tøjet væk, puttet i flamingo- eller plastickasser 
og sætte dem på det øvre loft, så der bliver mere luft. Jonna og Judith holder 
kog i den ide.  

 

Repertoire: Der er fundet en del stykker frem både til efterår og forår. 

Værtsgruppe: det kører fint. 

PR: Jørgen Kongsbak, Jørn P og Mogens har allerede gang i arbejdet.  
 

 

 

5 Fordeling af åbne vagter:  

 

Fordeling er klaret. Heine skriver den rent og sender ud. 

 

6 Medlemsarrangementer: 
Evaluering af medlemsaften d. 5/2 - dejligt med den store opbakning. 
Vi mangler primært folk til instruktion, skuespil/revy og kostumer. 
Mogens, Lone, Kent Knudsen og hans søn Carsten vil holde et møde og 
sparre med os. Kan han hjælpe med at få lavet en lille kort film, hvor vi 
søger medlemmer. Den kan fx. vises under spisning.  



 
Indmeldelsesblanketter på bordene ved forestillinger. Heine printer. 
 
Vi undersøger muligheder for skuespiller-kurser hos os. Evt. invitere 
medlemmer fra Busbjerg og Thorning. 
 
Optræde i midtbyen og uddele flyers. Flyers/programmer udenfor både 
foran og bagpå bygningen. 
 
Vi skal have trykt nye flyers, hvor vi lægger vægt på vores fællesskab, og at 
vi søger nye medlemmer. 
 
Lone skriver ud til medlemmer, at vi takker for forslagene og at vi arbejder 
videre med noget af det. Vi skriver igen, når vi har konkrete arbejdsopgaver, 
som medlemmerne skal hjælpe med. 
 
Vi har drøftet om teatret skal skifte navn. Vi tager det op på 
generalforsamlingen og høre medlemmernes holdning. 
 
 
Teaterfest d. 2/3 
Der er pt. tilmeldt 30 + bestyrelsen 
Der kommer lækker menu fra Gastro 13. Menu sendes ud til medlemmerne. 
Hjælpere: Lone, Judith, Mette. Louise og Ofelia er i køkkenet. Vi mødes kl. 
17 og gør klar.  
 
 
Åbent hus d. 16/3 - Vi aflyser 
 
Medlemsdag lørdag d. 21/9 - Mette kontakter skuespillerne for tekst til 
billetsalg. Dato meldes også ud på generalforsamlingen. Pris for aftenen er 
50 kr. 
 

  

7 Back-up til bestyrelsesmedlemmers opgaver – årshjul 
 Heine sender årshjulet rundt, så vi tager det op på næste møde 

 

 
8 Næste sæson: 

Ønskesedlen - Der sendes mail ud hvor vi søger instruktører både til forår og     
til børnestykke samt skuespillere og syfolk. 

 
Spilleplan: 
Premiere på børnestykket -  Generalprøve søndag kl. 19 og premiere 

følgende lørdag eftermiddag. 
 
- Reservere forestilling på forårsstykket til Thorning, pottemagerne- og 

Busbjergfolkene til næste sæson.  
 



Ønske: 
- at der ikke er forestilling dagen inden en generalprøve.  
- at premiere er fredag aften på forårsstykke. 

  
 PR: 

Næste års program i papirform + på nettet? 
Annoncer i programmet giver overskud på 10.000 kr, så vi holder fast i fysisk 
program. 
Husk annonce med billeder fra teatret og mulighed for at blive medlem. Gerne 
med en Qr-kode til en film. 
 

 
9 Generalforsamling: 

 
Det bliver fredag d. 12/4 kl. 18 med spisning. Bestyrelsen mødes kl. 17 
Indkaldelse ud senest d. 22/3 
  
På valg: 
Jørn Iversen - villig til genvalg 
Lone Kjær – villig til genvalg 
Birgit Jensen –  villig til genvalg 
  
Judith Olesen – suppleant. Ønsker ikke genvalg. 
  
Tom Bak – revisor. Villig til genvalg. 
 
 

10 Penge til børnene - er de brugt eller skal børnene inddrages? (gave på 
6000 kr) 

  Penge brugt til teatercamp for børnene i år og sidste år. 
 

11 ”Hall of frame” – hvad vil vi med den ? 
  Skal den bringes ajour – eller nedlægges ? 
Birgit måler størrelsen på rammerne og giver Lars besked, så vi kan få købt 
nye rammer.  
 
 

12 EVT.  
Heine bestiller sangbøger, som vi kan søge tilskud til via DGI. 
Vi ansøger fonde til opgradering af udstyr i teknikken.  
 
Afslutninger: 
d. 22/3: Lone deltager 
d. 23/3: Jørn I, Jonna deltager 

 
13 Datoer for næste møder + kagebager 

Mandag d. 8/4 kl. 19 - Lone medbringer kage. 
 

 

14 Punkter til næste møde: 



Årshjul 
Generalforsamling - indkomne forslag 
Teknik indkøb af udstyr 
Evt. opfølgning på t+medlemsaften 
Evaluering af teaterfest 

 

 
  
 
  
 

 


